

2019 LABOR DAY HOLIDAY NOTICE

April 3, 2019

All our valued customers,

On March 22, 2019, the State Council of China Government announced a reshuffling of the working/non-working days for the Labor Day Holiday of 2019. Companies and schools will enjoy an extended four-day break beginning Wednesday May 1 to Saturday May 4, 2019. To compensate these extra days off, two working days have been added on – Sunday April 28 and May 5, 2019.

To cope with this arrangement, we hereby announce that our 2019 Labor Day Holiday are shown as follows:

- Hong Kong Head Office will be closed on Wed. May 1 and will resume work on Thur. May 2.
- China factories of CCL Manufacturing (Shenzhen) Limited and Chiaphua Components (Jiangxi) Limited will be closed from May 1-4 (Wed to Sat) and will resume operation on May 5 (Sunday).

Should you need further information or details, please do not hesitate to contact our account manager or customer service team for delivery schedule arrangement during this period of time.

Thank you for your kind attention.

Chiaphua Components Group

2019 年劳动节假期放假通知

尊敬的客户:

2019 年 3 月 22 日，中国国务院政府宣布对 2019 年劳动节假期的工作/非工作日进行调改。公司和学校将于 5 月 1 日 (星期三) 至 5 月 4 日 (星期六) 享受延长的四天假期。为了补偿这些额外的休假日，增加了两个工作日：2019 年 4 月 28 日 (星期日) 和 5 月 5 日 (星期日)。

根据这项安排，我司现宣布 2019 年劳动节假期如下：

- 香港总部于 5 月 1 日 (星期三) 放假，于 5 月 2 日 (星期二) 恢复正常上班。
- 中国工厂捷和电机制品 (深圳) 有限公司以及捷和电机 (江西) 有限公司将于 5 月 1 日 (星期三) 至 5 月 4 日 (星期六) 放假，于 5 月 5 日 (星期日) 正常上班。

这段时间的交付安排，如需要更详细资讯，请与我们客户经理或订单服务组同事联系。

感谢您的关注，若由此带来不便，敬请谅解。

捷和电机集团
2019 年 4 月 3 日